

ORDER OF REFERENCE

Pursuant to Standing Order 47(4), the following paper was deemed referred to the Committee:

Monday, September 30, 1985

Report of the Department of Employment and Immigration and the Canada Employment and Immigration Commission, for the fiscal year ended March 31, 1985. (Tabled in the House of Commons pursuant to section 6 and subsection 14(3) of the Employment and Immigration Reorganization Act, chapter 54, Statutes of Canada 1976-77, together with the Auditor General's Report on the Unemployment Insurance Account, for the year 1984. Sessional Paper No. 331-1/8A.)

ORDRE DE RENVOI

Conformément aux dispositions de l'article 47(4) du Règlement, le document suivant était réputé déferé au Comité:

Le lundi 30 septembre 1985

Rapport du ministère de l'Emploi et de l'Immigration et de la Commission de l'emploi et de l'immigration pour l'exercice financier terminé le 31 mars 1985. (Déposé à la Chambre des communes conformément aux articles 6 et 14(3) de la Loi régissant l'emploi et l'immigration, chapitre 54, Statuts du Canada 1976-1977, ainsi que le rapport du vérificateur général sur le Compte d'assurance-chômage pour l'année 1984. Document parlementaire n° 331-1/8A.)